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Hebt u het al gehoord? 
 

Ik weet niet in hoeverre u op de hoogte bent van de 
ontwikkelingen binnen de gemeentepolitiek, maar 
binnenkort zit er een ander college van B en W hier 
in Ommen.  Het heeft even geduurd, maar het is er 
dan eindelijk. Als u  op de hoogte bent gebleven de 
afgelopen weken dan weet u dat er slechts twee 
wethouders komen in het nieuwe college. En dat is 
verrassend te noemen. Met vier partijen in 
datzelfde college: CDA, VVD, ChristenUnie en 
D66Ommen. Uiteraard is er veel meer gebeurd dan 
het zoeken naar de beide wethouders.  Het 
programma voor de komende periode moest ook 
worden geschreven.  En daarover moest worden 
overlegd. Dat is dan ook uitgebreid gebeurd. Maar 
daarover ga ik hier niet verder uitweiden. Als u 
daarover meer wilt weten raad ik u aan de bijdrage 
van Frans van der Mooren te lezen. Hopelijk is u dan 
weer een en ander duidelijk. Mochten er nog vragen 
overblijven, dan zijn wij altijd bereid daar op te 
reageren. Vraag gerust. Maar laat het niet na om 
ook voor het nieuwe college van B en W te bidden. 
En voor de gemeenteraad. En dan met name voor 
de vertegenwoordigers van de ChristenUnie, de 
(steun)fractieleden. Zij hebben uw gebed 
voortdurend nodig.         
Na de verkiezingen voor de gemeenteraad moest er 
dus nog heel wat worden vergaderd i.v.m. het 
vormen van een nieuwe coalitie. En terwijl dat 
binnenkort afgerond kan worden met de installatie 
van het nieuwe college dient het volgende zich al 
weer aan: de verkiezingen voor de Tweede 
Kamer, die hopen op 9 juni  plaats te vinden. Het is 
op de televisie nog betrekkelijk rustig. Maar dat zal 
straks zeker veranderen. Alle bekende kopstukken 
zullen dan regelmatig te zien zijn.  En intussen 
kunnen we al wekenlang de uitslagen van peilingen 
tegenkomen op tv en in de krant. Volgt u het 
allemaal? En waar laat u uw keus van afhangen? 
Toch niet van de waan van de dag? Of van de 
peilingen? 
Ik hoop dat u uw keus ergens anders op baseert. Op 
het programma van de partij en op het fundament 
waarop die staat. En dan hoop ik dat u een bewuste 
keus maakt voor de ChristenUnie.  
Namens het bestuur, 
 

Jaap Siertsema 

Voorzitter 
 

 
 

 

 
Nieuws van het bestuur 
 

Op 6 april j.l hebben we onze ledenvergadering weer 
mogen houden. Enkele zaken willen we noemen. Als 
eerste dat onze voorzitter, Jaap Siertsema, is 
herkozen. Hij begint dus aan een 2e termijn. Daar 
zijn we blij mee. Wat stabiliteit in het bestuur is wel 
goed. Verder is Henkjan Schutte nu ook met 
goedkeuring van de leden bestuurslid. Hij draaide al 
enkele maanden mee.  
Nu begint het dus echt, de eerste maanden waren 
om warm te lopen zullen we maar rekenen. En sinds 
kort hebben we ook de beschikking over een 
notuliste voor onze bestuursvergaderingen in de 
persoon van Gerri van Gerner-Weelink. Daar zijn we 
ook erg blij mee. 
Ook is er afscheid genomen van Gerrit Jan Bolks als 
raadslid. Op andere plaatsen was dat ook al 
gebeurd, maar het is goed om daar tijdens onze 
ledenvergadering ook aandacht aan te schenken. 
Het plaatselijk bestuur had voor Gerrit Jan bij het 
landelijk bestuur een speld aangevraagd voor 12 
jaar raadlidmaatschap en steunfractielidmaatschap 
in de periode daarvoor. 
Namens het landelijk ChristenUnie bestuur heeft 
mevrouw Poutsma Gerrit Jan de zilveren speld 
opgespeld. Daarnaast kreeg hij van de plaatselijke 
kiesvereniging een boekenbon aangeboden. We 
werden, voor zover mogelijk, ook bijgepraat over de 
coalitie-onderhandelingen. Van elke partij zitten 
daar 2 personen bij. Meestal de fractievoorzitter en 
de voorzitter van het bestuur. Dus in ons geval 
Frans van der Mooren en Jaap Siertsema. Daar zijn 
heel wat uren van overleg in gaan zitten. Elders 
leest u er meer over. 
 
Verder heeft het bestuur een schrijven gehad van de 
provinciale ChristenUnie over de verkiezingen voor 
de provinciale staten op D.V. 2 maart 2011. Dat 
duurt nog een hele poos. Maar toch zijn er al 
voorbereidende werkzaamheden. Zo wordt het 
bestuur uitgenodigd om namen op te geven van 
personen voor een plaats op de kandidatenlijst. 
Verder willen we de mogelijkheid van solliciteren 
onder uw aandacht brengen. U als lid bent in de 
gelegenheid om te solliciteren voor een plaats op de 
kandidatenlijst. U kunt hiervoor contact opnemen 
met de heer A. Klumpje, Groenendael 56, 8271 EC 
IJsselmuiden. Tel nr. 038-3323311 of mailen naar: 
andre.klumpje@versatel.nl.  
Voordrachten en/of sollicitaties moeten voor 20 mei 
2010 ingediend worden. 
 
Op de ledenveradering werd voorgesteld om een 
amendement in te dienen voor de concept-
kandidatenlijst van de Tweede Kameverkiezingen. 
Uitgesproken werd dat het behoudt van ervaring van 
de huidige kamerleden de voorkeur verdient boven 
het (opnieuw) vernieuwen van de potentiële 
kamerleden.  
 
 

Ik doe mee! 
Steun de ChristenUnie 

 www.christenunie.nl/ikdoemee 
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Op het Uniecongres van 24 april in Lunteren is o.a. 
dit amendement in behandeling genomen. Uitslag: 
Cynthia Ortega en Ernst Cramer zijn gestegen naar 
resp. plaats 5 en 7. Ed Anker is helaas lager op de 
kandidatenlijst terecht gekomen (op plaats 9). 
 
Dit waren zo enkele zaken vanuit het bestuur.  Als u 
binnenkort misschien vakantie hebt alvast een 
goede tijd toegewenst. De Here beware ons op al 
onze wegen. 
Namens het bestuur, 
 
Dick van der Horst 

Secretaris 
 

 

Nieuws van de fractie 
 

Provincie keurt Bestemmingsplan Buitengebied 

af 

In de vorige nieuwsbrief meldde de fractie u nog dat 
het Bestemmingsplan Buitengebied na heel veel 
vergaderen op 18 februari jl. is vastgesteld. Tot 
grote schrik ontving de gemeente Ommen op 23 
april jl. een schrijven van de Provincie dat zij op een 
flink aantal punten niet akkoord gaat met ons 
Bestemmingsplan. In hoofdlijnen kunnen de 
bezwaren van de Provincie samengevat worden in 
drie thema’s: 

1. De Ecologische Hoofdstructuur (EHS) wordt 
teveel aangetast. 

2. Als burgers meer bouwmogelijkheden 
krijgen dan wordt daar onvoldoende voor 
gecompenseerd ten gunste van de natuur. 

3. Ommen wil twee 
Landbouwontwikkelingsgebieden (LOG’s), 
maar de Provincie zegt dat vier LOG’s de 
afspraak was. 

Opvallend is dat op een aantal zaken waar de 
Provincie nu de zere vinger op legt, dit ook punten 
waren waar de ChristenUnie toentertijd al tegen 
gestemd heeft, maar die door meerderheid van 
stemmen het toch gehaald hebben. Op dit moment 
heeft de raad unaniem besloten in beroep te gaan 
op alle genoemde punten. Ook de ChristenUnie gaat 
hiermee akkoord. De fractie wil namelijk loyaal de 
besluiten van de raad uitvoeren en steunt daarom 
de gang naar de Raad van State. 

 
Extra geld voor de bibliotheek 

De stichting Openbare Bibliotheken kampt al jaren 
met structurele tekorten. De Stichting wou eind 
vorig jaar zelfs de vestiging in Lemele sluiten. Dat 
vond de raad geen goed idee en zij stelde voor de 
subsidie eenmalig te verhogen met €35.000,= om 
het tekort voor 2009 weg te werken. Dit werd in de 
raadsvergadering van 29 april jl. aangevuld met nog 
eens €25.000,= om ook 2010 het hoofd te kunnen 
bieden. Wat overblijft moet teruggegeven worden. 
Echter, de raad heeft unaniem via een amendement 
het college tevens opdracht gegeven om samen met 
de Bibliotheek een zorgvuldig samengesteld  

 
financieel meerjarenplan op te stellen, want het is 
niet de bedoeling dat we jaar na jaar gaten blijven 
vullen. In dat meerjarenplan moet er ook aandacht 
zijn voor nieuwe ontwikkelingen zoals de in opkomst 
zijnde e-reader.    
 
Raad neemt volgende horde voor Aco 

Het zal u niet ontgaan zijn dat afgelopen winter de 
financiële problemen bij diverse sportclubs op het 
nieuwe sportpark Westbroek hoog zijn opgelopen. 
Dat had diverse oorzaken, maar één van de 
belangrijkste punten was het hoge energieverbruik. 
Het bleek dat de verwarmingsapparatuur niet goed 
was ingeregeld. Dat is vorig jaar in november 
hersteld en vrijwel alle clubs melden een sterke 
afname van het gasverbruik. Het college heeft 
samen met de Drieslag ruim €10.000,= financiële 
vergoeding toegezegd. De raad heeft begin 2010 
besloten daar nog eens €20.000,= bij te doen. Dit is 
naar ratio verdeeld onder de sportclubs. Echter, bij 
Aco bleek het inregelen van de kachels geen effect 
gehad te hebben. Nader onderzoek heeft 
aangetoond dat de aansluitwaarde van de 
elektravoorziening ook veel te groot bleek. Denk 
hier bijvoorbeeld aan de baanverlichting. Aco ziet 
intussen haar balans sterk verslechteren en ze klopt 
opnieuw aan bij de gemeente. In de 
raadsvergadering van 29 april is besloten om Aco 
nog eens €3080,= toe te kennen voor onkosten in 
de periode mei 2009 t/m maart 2010. In totaal kan 
Aco rekenen op ruim €16.000,= steun. Aco gaat niet 
akkoord. Echter, de gemeente kan niets meer doen 
omdat een precedentwerking voorkomen moet 
worden. De ChristenUnie heeft voorgesteld om een 
ruime voorfinanciering te verlenen, deels om de 
resterende kosten op te vangen, maar ook om Aco 
de kans te geven te blijven investeren, want de club 
wil al geruime tijd nieuwe hordes aanschaffen. Aco 
weigert vooralsnog hierop in te gaan en wacht eerst 
een juridisch onderzoek af. De laatste horde moet 
dus nog steeds genomen worden. 
Namens de fractie, 
 
Gerard Marsman 

Steunfractielid 
 

 
 
 
 
 
 

 

Stem 9 juni 
Tweede Kamerverkiezingen 

Stem ChristenUnie 
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Coalitievorming in Ommen 2010 
het overzicht van de gang van zaken 

 
Na de verkiezingsuitslag in maart 2010, heeft het 
CDA als grootste partij in Ommen, de andere 
partijen bij elkaar geroepen om na te gaan welke 
samenwerking er de komende vier jaar mogelijk zou 
zijn. Na voorbereiding in een klein groepje, is een 
openbare bijeenkomst gehouden in de raadszaal van 
het gemeentehuis. Iedereen kon daarbij zijn en 
vragen stellen. 
Na die openbare bijeenkomst hebben alle partijen 
drie keer in besloten kring aangegeven wat zij 
belangrijk vonden om de komende vier jaar in 
Ommen aan te pakken. Onder leiding van een 
voorzitter “van buiten” (de heer R. Lanning) hebben 
twee vertegenwoordigers van de partijen (een 
bestuurslid en een fractielid) gesproken over het 
besturen van Ommen, over belangrijke projecten als 
het bouwen in het Havengebied, over andere 
uitbreidingen, over financiële zaken enzovoort. 
Iedereen was het er trouwens over eens dat er hoe 
dan ook maar drie wethouders moesten komen en 
misschien wel twee. Voor de ChristenUnie hebben 
Jaap Siertsema en Frans van der Mooren aan de 
gesprekken deelgenomen. 
In de laatste van die drie bijeenkomsten heeft de 
PvdA gezegd dat het tijd werd dat het CDA als 
grootste partij zou onderzoeken welke partijen een 
coalitie zouden kunnen vormen. Niet iedereen had 
vooraf die volgorde voor ogen, maar kon zich vinden 
in het standpunt van de PvdA. Daarbij gaf de PvdA 
aan dat de verkiezingsuitslag hen bescheiden 
maakte bij de verdere coalitieonderhandelingen. De 
LPO sloot zich aan bij het standpunt om niet meer 
actief aan verdere besprekingen deel te nemen; dit 
betekende nog niet dat PvdA en LPO zich definitief 
terugtrokken uit de coalitiebesprekingen. Je zou dit 
misschien een soort wachtstand mogen noemen. Er 
bleven dus vier partijen over: het CDA, de VVD, de 
ChristenUnie en D66OMMEN.  
In de besprekingen tussen deze partijen stonden 
twee onderwerpen centraal: het afronden van een 
mogelijk coalitieprogramma en welke wethouders. 
Voor het coalitieprogramma is gebruikt wat in de 
eerste bijeenkomsten door alle partijen is 
ingebracht. Het voorstellen van wethouders kostte 
meer moeite. Verschillende combinaties kwamen op 
tafel en zijn serieus besproken. Drie wethouders 
(bijvoorbeeld één vanuit de VVD, één vanuit het 
CDA en één vanuit ChristenUnie en D66OMMEN 
gezamenlijk), twee wethouders ….. Wat eerst een 
onwerkelijk voorstel leek, is toch uiteindelijk de 
gezamenlijke uitkomst gebleken; twee 
wethouders, niet namens de 4 partijen die de 
coalitie vormen, ook niet namens 2 van deze 
partijen, maar die samen met de burgemeester 
boven de partijen staan, onder andere om zo het 
dualisme meer inhoud te geven. 
Vier partijen en twee wethouders, hoe doe je dat? In 
de loop van de gesprekken werd duidelijk dat het 
verstandig was om afstand te nemen van de  

 
bestaande praktijk. Dit is gemakkelijker gezegd dan 
gedaan. Zeker als gespreksdeelnemers er geen 
twijfel over laten bestaan dat er al een goede 
kandidaat in beeld is. Je kunt je – terechte – mening 
hebben over zo’n opstelling. Je moet dan ook de 
vraag onder ogen zien of die mening ook een 
breekpunt voor deelname aan de coalitie kan 
betekenen. Dan moet je beseffen dat de coalitie niet 
tot stand komt op basis van te benoemen 
wethouders, maar op basis van een 
coalitieprogramma. En daaraan heeft iedere 
coalitiepartij een volwaardige en gelijkwaardige 
inbreng kunnen leveren. Uiteindelijk is de oplossing 
gevonden in het inbrengen van namen van 
kandidaten. Hun capaciteiten zijn gelegd naast de 
eisen die het oordeel van de coalitiepartijen in de 
komende raadsperiode aan het college worden 
gesteld. Gezamenlijk hebben de coalitiepartijen 
gesproken met de kandidaten en hen voorgedragen 
als wethouder. Op deze manier is de kandidatuur 
van mevrouw Ilona Lagas en de heer Ko Scheele tot 
stand gekomen. 
Betekent dit nu dat de wethouders uit de vorige 
raadsperiode niet voldeden?  Misschien op een 
enkeling na, hebben zij zich naar onze mening prima 
van hun taak gekweten. Maar zeker in het politieke 
bedrijf gaat het niet altijd om een objectief goede 
score. 
Het coalitieprogramma is bijna klaar. Het wordt 
doorgerekend op de financiële haalbaarheid van 
voorstellen. Op 18 mei wordt een openbare 
afsluitende bijeenkomst gehouden waarin het 
coalitieprogramma wordt gepresenteerd. De 
aanwezigen krijgen volop gelegenheid tot het stellen 
van vragen. Volgens de planning vindt de installatie 
van het nieuwe college van Ommen plaats in de 
raadsvergadering van donderdag 27 mei a.s.  
De ChristenUnie verwacht als een van de 
coalitiepartijen een constructieve bijdrage aan het 
belang van Ommen te hebben geleverd; stabiel en 
betrokken, zoals dat hoort. 
Namens de fractie, 
 
Frans van der Mooren 

Fractievoorzitter 
 

Nieuws van het Campagneteam 
 

De regiotour van Arie Slob op zaterdag 15 mei.  
Op zaterdag 15 mei bezoekt Arie Slob eerst 
Hardenberg en na gegeten te hebben op de 
zorgboerderij van Jan en Alie Veurink, is hij 
omstreeks 13.30 uur op de Markt in Ommen. Daar 
gaat hij samen met andere leden van de 
ChristenUnie folders verspreiden onder het publiek. 
Omstreeks 15.00 uur vertrekt hij naar Dalfsen. 
Wilt u hem even spreken kom dan naar de Markt. 
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2e Kamer verkiezing op woensdag 9 juni 

U mag op woensdag 9 juni uw stem uitbrengen. Als 
u niet in de gelegenheid bent om naar een 
stembureau te gaan dan kunnen wij u als u dat wilt 
ernaar toe rijden en weer thuis brengen. U kunt 
daarvoor bellen met de secretaris van der Horst (tel. 
0523-676527) of met de campagneleider Havinga 
(tel. 0529-456479). 
 
Ledenwerfactie 

De ledenwerfactie wordt in 2010 voortgezet. Alle 
personen die in 2009 een proefabonnement op het 
ChristenUnie magazine Handschrift hebben 
aangevraagd of een informatiepakket over de 
ChristenUnie worden weer bezocht. Dit heeft 
inmiddels 9 nieuwe leden opgeleverd. 
 

Verkiezingsfonds 

Om campagne te kunnen voeren voor de Tweede 
Kamerverkiezing is er geld nodig. 
Personen boven de 50 jaar en die geen lid zijn, 
worden de komende tijd bezocht en gevraagd om 
een bijdrage te geven. 
Tijdens de ledenwerfactie zegden meerdere 
personen toe om een bedrag over te maken op 
bankrekeningnummer 9028273 t.n.v. van 
ChristenUnie Ommen.  
Een aantal hebben dit al gedaan maar nog niet 
iedereen. Controleert u even of u de toezegging al 
hebt overgemaakt! Uw gift is aftrekbaar bij de 
belastingaangifte. De leden worden ook opgeroepen 
om een vrijwillige bijdrage over te maken voor de te 
voeren campagne. 
Namens de campagnecommissie, 
 

Willem Havinga 

Campagneleider 

 
Overig Nieuws 
 

Vergader- en activiteitenrooster 

Vr 14 mei  Verkiezingsavond Lichtmis 
Za 15 mei  Arie Slob in de regio 
Di 18 mei  Pres. Coalitieprogramma 
Do 27 mei  Raadsvergadering 
Wo 2 juni  Commissie Bestuur 
Ma 7 juni  Commissie Ruimte (15.30u) 
Ma 7 juni  Commissie Samenleving 
Wo 9 juni  2e Kamer Verkiezingen 
Do 10 juni  Commissie Bestuur 
Ma 21 juni  Raadsvergadering 
Do 24 juni  Raadsvergadering (17.00u) 
  

Wist u dat 

U een gratis abonnement kunt krijgen op de 
landelijke CU nieuwsbrief door u aan te melden via 
www.christenunie.nl/nieuwsbrieven  
 
Indien u geen lid bent maar wel geïnteresseerd in 
het partijblad, u een abonnement kun nemen op het 
partijblad Handschrift voor € 25,- per jaar en dat u 
dit kunt aanvragen via de website van de partij. 

 
De gemeenteraadsvergaderingen en de 
commissievergaderingen openbaar zijn en dat 
iedereen deze mag bijwonen. Ook is de vergadering 
te volgen via de site van de gemeente Ommen. Ook 
achteraf kunt u de vergaderingen nog beluisteren. 
De vergaderingen beginnen om 19.30 uur. 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ChristenUnie Ommen 
 
 

Bestuur 
Voorzitter  J.K.S. Siertsema  
Secretaris  D. van der Horst 

Maatschappijwijk 14,  
7738 PS Witharen 
Tel. 0523 – 67 65 27 
secretaris@ommen.christenunie.nl.  

Penningmeester D.P. Feenstra 
Leden D.T. Pos 
 H.J. Schutte  

 
 

Fractie 
Fractievoorzitter F.C.T. van der Mooren 
Fractiesecretaris H.J. Veurink  
 fractie@ommen.christenunie.nl  
 
 

Steunfractie 
H. Burema 
J.H. Kelder 
G.J.P. Marsman 
D.T. Pos 
P.J. Stokvisch 
J. Wind 
 
 

Campagneteam 
Campagneleider  W.T. Havinga 

campagne@ommen.christenunie.nl 
Leden          D.P. Feenstra 

D.S. Grootens 
H. Ploegman 

 
 

Giften? 
Rekening 9028273  

t.n.v. ChristenUnie Ommen 
 

Voor meer informatie 
www.ommen.christenunie.nl 

Arie Slob in Ommen 
Zaterdag 15 mei 

 13.30u Centrum Ommen 

 


